
Zapytanie do Ministra Środowiska

Informujemy, że Poseł Czesław Sobierajski u którego interweniowaliśmy w sprawie rejestracji
ptaków złożył zapytanie do Ministra Środowiska w tej sprawie.

  

  

Pełną treść zapytania można przeczytać tutaj (kliknij, aby je zobaczyć).

  

  

Sekcja CITES
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http://www.sejm.gov.pl/Sejm8.nsf/InterpelacjaTresc.xsp?key=70A263DF

